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Konferencja podsumowująca projekt „e-Świętokrzyskie”

Ponad 120 osób wzięło udział w konferencji podsumowującej projekt „e-Świętokrzyskie –
rozbudowa infrastruktury  informatycznej”,  która  odbyła  się  28  lipca  w Świętokrzyskim
Urzędzie  Wojewódzkim  Kielcach.  W  spotkaniu  uczestniczyli:  Pan  Zdzisław  Wrzałka  –
Wicemarszałek,  Pan  Lech  Janiszewski  –  Członek  Zarządu  Województwa,  Pan  Andrzej
Skrzeczkowski  –  kierownik  projektu  NASK,  Pani  Joanna  Stefańczyk  –  kierownik
Komputerowych Sieci Regionalnych Politechnika Świętokrzyska, Pan Marcin Kuflowski –
Stowarzyszenie  “Miasta  w Internecie”,  Pan Tadeusz Pęczek –  Prezes  EPRD,  Pan Jacek
Ziebura  – Infostrategia Kraków a także partnerzy projektu i przedstawiciele JST.
Podczas konferencji  poruszono tematy związane z wnioskami dot.  realizacji  i  wdrożenia
projektu  „e-Świętokrzyskie”  jak  również  koncepcji  nowych  projektów nt.  informatyzacji
województwa.


